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L E S ECR E TA I RE GENE R AL 

Monsieur le President, 

Date: X February 201 6 
rt. 

Le 11 fevrier 2016 

Je tiens a vous exprimer toute rna reconnaissance pour votre excellente 
cooperation dont !'Organisation des Nations Unies a beneficie durant votre 
mandat qui a pris fin le 7 fevrier 2016. Je tiens egalement a saluer votre 
engagement et vos efforts visant a mettre fin a la recente incertitude 
institutionnelle dans votre pays enjouant pleinement votre role de garant de 
la Constitution. 

L'Organisation des Nations Unies continuera a soutenir le peuple haYtien 
dans la realisation de ses aspirations democratiques, a travers son appui a la 
mise en reuvre de l'accord du 5 fevrier 2016 et l'aboutissement du processus 
electoral dans les meilleurs delais. 

Je tiens a vous souhaiter le plus grand succes dans vas projets futurs 
et vous prie d' agreer, Monsieur le President, les assurances de rna tres haute 
consideration. 

Son Excellence 
Monsieur Michel Joseph Martelly 
Port-au-Prince 



RE F ERENCE: 

Courtesy translation 

xx February, 2016 

Excellency, 

As your tenure as President of the Republic comes to an end, I would like to 
extend to you my appreciation for your cooperation with the United Nations. I would 
also like to acknowledge and congratulate for your efforts to end the recent institutional 
uncertainty in the country by playing fully your role of garantor of the Constitution. 

The United Nations will continue to support the Haitian people to realize their 
--- --- -----t:Jdot7.em{)Gfati.c-aspir-ations, including by contributing to implement the 5 Fehmary accord 

and by completing the electoral process as swiftly as possible. 

I wish you the very best in your future endeavors, and please accept, your 
Excellency, the assurances of my highest consideration. 


